
臺大醫學院物理治療學系暨研究所誠徵專任教師 2名 

（一）資 格： 

1. 具中華民國物理治療師證照 

2. 具有教育部認定國內外大學物理治療或相關領域之博士學位或具臨

床物理治療博士學位(Doctor of Physical Therapy, DPT)。 

3. 近五年內積極從事研究，並於三年內至少有一篇以第一作者或通訊作

者發表於 SCI、SSCI或 EI期刊。 

（二）工作內容：負責學系暨研究所物理治療相關課程之教學、研究與服務，

具呼吸循環物理治療相關專長者尤佳。預計起聘日為 2015年

2月 1日。 

（三）檢具資料：個人履歷表、相關學經歷證件影印本、著作目錄、論文抽印

本、推薦函兩封、教學及研究計劃書及其他有利於申請之相

關資料(請參用本院網站上需填寫之表格

http://w3.mc.ntu.edu.tw/staff/person/teach/teach19.d

oc) 

（四）截止日期：2014年 7月 31日下午 5時前送達系辦公室 

（五）郵寄地址：臺北市徐州路 17號 3樓 臺大物理治療學系(所)曹昭懿主任 

（六）聯 絡 人：高雅雯       e-mail：ywkao@ntu.edu.tw 

聯絡電話：(02)3366-8156     傳真專線：(02)3366-8161 

網  址：http://www.pt.ntu.edu.tw 

 

 
 



Two Faculty Position at the lecturer or higher level (commensurate with the 
applicant’s qualification) at the School & Graduate Institute of Physical Therapy, 
College of Medicine, National Taiwan University. 
 
Qualifications:  

1. Physical therapy licensure of Taiwan  
2. Doctoral degree in physical therapy or related field, or doctor of physical 

therapy (DPT) from a university which has been accredited by the Ministry of 
Education, Executive Yuan, Taiwan. 

3. Active research activities in the past five years, with at least one article with 
the first author or corresponding author published in the recent three years in 
the SCI, SSCI or EI journal. 

 
Job Description: 

Responsibilities include teaching, research and service. Specialty in 
cardiopulmonary physical therapy is preferred. 
Anticipated start of appointment : 1 Feb, 2015. 

 
 
Your application should be received by 5 PM on 31 July, 2014. (Taiwan Time). 
 
Please send your CV and related documents (copies), publication list and reprints, two 
recommendation letters, teaching and research plan, and other relevant materials 
(referenced from http://w3.mc.ntu.edu.tw/staff/person/teach/teach19.doc) to the 
following address: 
 
Jau-Yih Tsauo, PhD, PT 
Professor and Chair 
School and Graduate Institute of Physical Therapy, College of Medicine, National 
Taiwan University 
Floor 3, No.17, Xuzhou Rd., Zhongzheng District, Taipei 100, Taiwan  
Contact person : Yea-Wen Kao   
e-mail: ywkao@ntu.edu.tw   Tel : 886-2-3366-8156 Fax: 886-2-3366-8161  
website : http://www.pt.ntu.edu.tw/english  
 
 
 


